



VINDA INTERNATIONAL HOLDINGS LIMITED

維達國際控股有限公司

(Incorporated in the Cayman Islands)

(於開曼群島註冊成立之有限公司)

(Stock Code 股份代號: 3331)

NOTIFICATION LETTER 通知信函

18 September 2013

(1)

Vinda International Holdings Limited (the "Company")

— Notice of Publication of 2013 Interim Report ("Current Corporate Communications")

Dear Valued Shareholders (1),

We are pleased to inform you that the Company's 2013 Interim Report (the "Report") is available for viewing on the Company's website (www.vinda.com.hk) and the Hong Kong Stock Exchange's disclosure website (www.hkex.com.hk), and is also available for downloading on the Company's website (www.vinda.com.hk) and the Hong Kong Stock Exchange's disclosure website (www.hkex.com.hk). The Report is available in both Chinese and English versions. The Chinese version of the Report is the authoritative version. The Report is available for viewing and downloading from 9:00 a.m. to 6:00 p.m. on September 17, 2013, and thereafter. For more information, please contact the Company's Investor Relations Department at (852) 2862 8688 or via email at ir@vinda.com.hk.

Vinda International Holdings Limited
LI Chao Wang

(1) If you are a non-recorded shareholder of the Company, you may request to receive the Report by email or by post. For more information, please contact the Company's Investor Relations Department at (852) 2862 8688 or via email at ir@vinda.com.hk.

各位非登記持有人(1)：

維達國際控股有限公司(「本公司」)

— 2013年中期報告(「本次公司通訊文件」)之發佈通知

本公司的本次公司通訊文件的中、英文版本已上載於本公司網站(www.vinda.com.hk)及香港交易所披露易網站(www.hkex.com.hk)，歡迎瀏覽。請在本公司網站主頁按「投資者關係」一鍵，並使用A股開啟查閱或在香港交易所披露易網站瀏覽有關文件。

如閣下欲收取本次公司通訊文件之印刷本，請填妥在本函背面的申請表格，並使用隨附之郵寄標籤寄回本公司經香港中央證券登記有限公司(「股份過戶登記處」)(如在香港投寄，~~毋~~貼上郵票；否，請貼上適當的郵票)。股份過戶登記處地址為香港灣仔皇后大道東183號合和中心17樓。申請表格亦可於本公司網站(www.vinda.com.hk)或香港交易所披露易網站(www.hkex.com.hk)內下載。

如對本函內容有任何疑問，請致電本公司電話熱線(852) 2862 8688，辦公時間為星期一至五(公眾假期除外)上午9時正至下午6時正或電郵至 ir@vinda.com.hk。

代表
維達國際控股有限公司
主席
李朝旺
謹啟

2013年9月18日

附註：(1)此函件乃向本公司之非登記持有人(「非登記持有人」指股份存放於中央結算及交收系統的人士或公司，透過香港中央結算有限公司不時向本公司發出通知，希望收本公司通訊)發出。如果閣下已經出售或轉讓所持有之本公司股份，無需理會本函件及所附申請表格。